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Solivella, maig 2023 
Núm. 02/2023 

 
 
 
Benvolguts convilatans, 
 
 

Ja som a la primavera, ventosa i seca, cosa que ens té molt preocupats a tots. 
 
Aquesta serà la darrera vegada que em dirigeixo a vosaltres com Alcalde i crec que es de 

bona educació acomiadar-me de tothom. Ha sigut un gran honor per mi ser l’alcalde de Solivella 
durant aquests 4 anys, tasca que he intentat fer amb el màxim rigor, i pensant sempre pel bé comú 
per damunt dels interessos personals o particulars.  

 
Els dos anys de pandèmia també van suposar un estrès afegit a l’acció municipal, sobretot 

per la incertesa de la situació a la que ens vàrem enfrontar tots plegats. 
 
La feina demana un treball emocional que també condiciona la vida personal i comunitària, es 

hora de deixar pas a gent més jove i, que així, vagin adquirint responsabilitats en el govern municipal.  
 
Em queda, en primer lloc, demanar disculpes a tots aquells que s’hagin sentit ofesos per 

l’actuació del present consistori, en qualsevol cas, no hi ha hagut mai intenció d’ofendre a ningú. 
 
 En segon lloc, agrair als col·laboradors que ens ajudat en aquesta tasca, començant pels 

treballadors municipals, sense ells no hauria estat possible. Cert és, que els ajuntaments petits han 
de fer els mateixos tràmits que els grans, en menor escala, però també amb molt menys recursos i 
això requereix un treball constant.  

 
Gestionar un pressupost petit, que dona pel que dona, significa que les actuacions 

excepcionals requereixen sempre de recursos aliens i l’òrgan que més ajuda als ajuntaments petits 
es la Diputació Provincial, sense ella estaríem lligats de peus i mans.  

 
De cara al futur, crec que tenim reptes i fortaleses. Els reptes importants que queden com a 

poble, son assegurar les fonts d’energies renovables locals i l’altre, és tot el que envolta a la gestió 
de l’aigua, sobretot les conduccions i l’aprofitament de l’aigua local. 
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 Tenim una fortalesa que no s’aprecia gaire, però hi és, i que és la població. En els darrers 

anys s’ha trencat la dinàmica de disminució progressiva dels habitants del poble, al contrari del que 
passa a l’entorn rural a Catalunya, i a més a més, tenim una mitjana d’edat de 48,6 anys, i això vol 
dir que no tenim  una població envellida. 

 
Sols quedaria cercar la manera amb la que poguéssim incrementar els llocs de treball perquè 

això consolidaria la població. 
 
En resum, agrair a tothom la col·laboració en la marxa del poble i així, que el futur ens doni 

un camí més planer i ben llarg. 
 
Que tinguem sort....... 
Jaume Bergadà Garcia 
 
Alcalde de  Solivella. 
 
 
 

P.D.: Sense el suport familiar rebut, la tasca hauria estat més difícil. 
       Dedicat a la Neus 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
Actualment els pous municipals d’aigua no són aptes per el consum pels alts nivells de sulfats i nitrats que 
fa que l’aigua no sigui potable. Aquests pous han de ser drenats contínuament fet que ocasiona que l’aigua 
es perdi. 
 
 
El municipi amb la col·laboració del concessionari d’aigua AGBAR ha connectat els diferents pous per tal de 
recollir l’aigua de drenatge a un sol punt quedant la xarxa reconnectada  entre si, i  podent funcionar en els 
dos sentits i reutilitzar aquesta aigua que en l’actualitat es malbarata.  

Optimització de la xarxa d’aigua local per usos NO de boca. 
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La Brigada del Consell Comarcal de la Conca de Barberà ha efectuat dues actuacions durant l’any 2022 i 
2023 concretament la primera ha estrat la confecció d’un marge de protecció de l’area de contenidors situada 
al Cr.Garcia Salado. 
 
La segona actuació ha estat al marge que dona accés al camí del castell concretament al tram conegut com 
“vapor del Ritu” allí s’ha enxamplat una mica el camí i s’ha procedit a fer un marge de contenció. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Arrenjament d’espais per la brigada del Consell Comarcal de la Conca de 
Baberà  
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S’han instal·lat fora de les dependències 
municipals unes bústies que donaran servei a 
entitats del poble i a propietaris de nuclis 
disseminats, així es farà més àgil el 
repartiment del correo. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
19.05.2023  a les 18.00 h a la Sala de la Societat,  
 
Cine Forum organitzat per La Caixa amb la projecció de la pel·lícula “ el 
Sr.Henri comparte piso”. 
 
S’aprofitarà l’acte per donar un petit obsequi a les persones que hn 
participat als tallers de memòria i de gimnàstica dolça.. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
Edita: AJUNTAMENT DE SOLIVELLA                                                   Telèfon 977892101 
Pl. Major,  
43412 SOLIVELLA                                                                621218953 
          
                                                                    
                                                                                                                                           secretaria@solivella.cat 
www.solivella.cat                                        

  

 
 Pensaments: 
 

“Els joves d’avui en dia són uns tirans. Contradiuen els seus 
pares, devoren el seu menjar i falten al respecte als seus mestres” 

Sòcrates (470-399 aC) 

 

Col·locació de bústies per disseminats   

Cinefòrum dins de les activitats “Programa plens de Vida” de Caixabank  

http://www.solivella.cat/

